
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 9. januar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 401

Vil ministeren kommentere lederen” Tid til et opgør med de giftige fluorstoffer?” bragt på

Ing.dk den 21. december 2018 (https://ing.dk/artikel/leder-tid-opgoer-med-de-giftige-fluor-

stoffer-222869) og artiklen ”Faktor 1.750: EU erkender fluorstof-fejl og sænker anbefalin-

ger voldsomt” bragt på Ing.dk den 18. december 2018 (https://ing.dk/artikel/faktor-1750-

eu-erkender-fluorstof-fejl-saenker-anbefalinger-voldsomt-222758?utm_source=nyheds-

brev&utm_medium=email&utm_campaign=ing_daglig) og oplyse, hvad ministeren agter

at gøre for at beskytte de danske forbrugere mod de organiske flourstoffer indeholdt i

gruppen af PFAS-forbindelser?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pia Olsen Dyhr (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfpiod@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
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